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Gianni Vaggi and Peter Groenewegen present a brief history of economic thought over
three centuries. They sketch the history form the seventeenth century to the present
day. Each chapter examines the key contributions of a major economist, or group of
economists, and concludes with brief suggestions for further reading. The economists
covered include Keynes, Marshall, Petty and Jevons, as well as less familiar theorists
such as Galiani and Turgot.
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评论

这是一本相对较好亦简短的经济思想史入门书。作者们明显长于20世纪前的思想史，而
短于近现代的主流经济思想。这是此书的缺点。第二由于此缺点，20世纪部分的述说较
为疏略，而且亦有些许错漏－如马歇尔的供给曲线 和
博姆巴维克的利率理论。作者们极力推荐读原本；也是想深入了解经济思想史的“唯一
”途径。 我的授课老师为我们选了四位经济学家的著作以供入门
－亚当斯密、李嘉图、维克塞尔和凯恩斯。
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